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Protokoll Styrelsemöte Linné FLOW Centre 2011-05-23 
 

Osquars backe 18, 14:00-16:00 
 
Närvarande: 
 
Gunnar Landgren (GL), Ordförande 
Henrik Alfredsson (HA), Mekanik 
Dan Henningson (DH), Mekanik 
Gunilla Svensson (GS), MISU 
Anna-Karin Tornberg (AT), NA-gruppen 
Mats Åbom (MÅ), MWL 
Gunnar Svedberg (GS), Innventia 
Erik Lindborg (EL), Mekanik 
 
Arne Johansson (AJ), Mekanik (föreståndare) 
Ardeshir Hanifi (AH), Mekanik (biträdande föreståndare och sekreterare) 
Luca Brandt (LB), Mekanik (Studierektor FLOW) 
 
Förhinder att närvara: 
 
Birgitta Palmberger (BP), Energimyndigheten 
 
 
 

1. Mötet öppnas  
 

Sekreterare: Ardeshir Hanifi 
Justeringsperson: Gunilla Svensson 

 
 

2. Protokoll från styrelsemöte 110113: 
 

Åtgärd: Uppdatering av foto på alla på mekaniks hemsida.
 Doktorander och andra medlemmar av FLOW har fotograferats och 
foton på hemsidan har uppdaterats(klart).  

 
Åtgärd: Reklam för Stockholm som värd för EFMC+ETC 
konferensen. Kontakt har tagits med de ansvariga för konferensen. 
Det finns planer på en APS+EFMC+ETC konferens i Paris 2013 i 
stället för bara EFMC+ETC. Det är inte helt klart hur den 
efterföljande konferensen ska organiseras. AJ har kontaktat P. 
Schmid och informerat om FLOW:s interesse att organisera en av 
kommande konferenser (klart). 
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Åtgärd: Uppdatering och modernisering av hemsidan. Arbetet med 
modernisering av hemsidan har påbörjats. En ny hemsida baserad 
på Drupal (ett så kallat Content Management System) har satts up 
och är under uppbyggnad (ej klart). 

 
Åtgärd: Frågan om förnyelse av styrelsen togs upp. Det finns 
anledning att fundera över detta eftersom Gunnar Svedberg 
kommer att pensionera sig inom ett halvår. Ordföranden kollar 
möjligheten/behovet att förnya styrelsen med nya personer. 
GL har tagit kontakt med Per Lötstedt men har inte fått svar än. 
HA påpekar att det vore bra med en person med backgrund inom 
experimentell verksamhet. GL uppmanar styrelsemedlemmarna att 
komma med förslag före nästa möte (ej klart). 
 
Åtgärd: uppdatering av budget med siffror gällande ERC, 
klimatsatsning, e-science, …. Budgeten har uppdaterats med de 
saknade uppgifterna (klart). 
 
Åtgärd: Trots flera försök att rätta felaktigheter i vissa påståenden i 
Hoffmans kurs, finns dessa felaktigheter kvar i kursmaterialet. 
Styrelsen föreslår att föreståndaren kontaktar Hoffman för att få en 
förklaring och tydliggöra att sådana material inte kan ingå i FLOW-
kurser. Vid behov ska kursen tas bort som FLOW-kurs. Johan 
Hoffmann är meddelad att hans kurs inte längre står med i listan av 
forskarskolans kurser (klart). 
 
Åtgärd: uppdatera namn på FLOW hemsidan. Lägga till namn på 
alumni. 
 

3. Presentation av nya FLOW-doktorander 
 

− Chenyang Weng 
− Tímea Kékesi 

 
Nya FLOW-doktorander ger en kort presentation av sitt projekt. 
 

4. Post-doc ansökningar 
 

HA tyckte att annonseringen inte har varit korrekt och de sökande 
borde ha skrivit projektförslagen själva. 

 
Diskussion förs om styrelse kunde fatta beslut baserad på befintligt 
underlag. Styrelsen röstar om detta och fattar beslut att godkänna 
underlaget. HA reserverar sig angående detta beslut (se bilaga 1). 
 
AH presenterar en sammanfattning av Post-Doc ansökningar och 
sökandenas meriter och ledningsgruppens rekommendationer (se 
bilaga 2). 
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Styrelsen beslutar angående Post-Doc positioner och väljer att 
finansiera följande sökande:  
Ruth Lambert (1 år) 
Pierre Augier (2 år) 
Alexandre Suyradi (1 år) 
Och Gorge EL Khoury väljs som reserv 
 
AJ, HA och EL är inte närvarande när beslut fattas. 

 
 

5. FLOW kommunikationsplan 
 
En omarbetad version av kommunikationsplanen har lämnats in till 
styrelsen. Styrelsen godkänner planen. 
 

6. Strategidokument för e-science 
 

En omarbetad version har presenterats.  
Styrelse diskuterar vikten och relevansen för en området om e-
science. 
Styrelse beslutar att detta är ett viktigt område för att knyta till 
SeRC, men påpekar att detta har en annorlunda karaktär jämfört 
med andra forskningsområde i FLOW. 
Styrelsen godkänner att införa e-Science strategiområdet men 
föreslår att både titeln och texten i strategidokumentet skulle 
modifieras. Förslag om ny titel ska skickas till styrelse. 
 

7. FLOW-broschyr 
 
AJ presenterar en preliminär version av den nya FLOW-broschyren. 
Denna har tagits fram av en grafisk formgivare. 
 
HA och MÅ skickar nya bilder för att ha med i broschyren. 
 

8. Halvtidsutvärdering 
 
Ett strategimöte är planerat inför halvtidsutvärdering i Cambridge. 
 
AJ ger en sammanfattning av regler för utvärderingen. 

 
9. Kommentarer från Advisory Board 

 
En sammanfattning av kommentarer från Advisory Board 
presenterades. Medlemmar av Advisory Board hade redan läst, 
modifierat och godkänt dokumentet. 
 

10. FLOW forskarskola 
 

LB presenterar aktiviteten inom forskarskolan (se bilaga 3). 
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En ny sommarskola inom Micro Fluids har anordnas av Fredrik 
Lundell som går under perioden 22-25 augusti. 
 
Verksamheten ska anpassas till det nya doktorsprogrammet. 

 
11. Övrigt 

 
 Verksamhetsrapportering: 

 
Aktivt deltagande av FLOW-doktorander i internationella kurser och 
konferenser. 

 
Ansökan till två nya NORDITA-FLOW program (transition och 
förbränning) har godkänts. Programmet kommer at pågå under 
perioden 6-31 maj, 2013. 

 
 Kommande aktiviteter: 

NORDITA-FLOW program inom Predictability, vår 2011. Meterologi-
inriktad. 

 
12. Nästkommande möten  

 
Nästa styrelsemöte: 5 oktober, 10:00-12:00 

 
13.  Mötet avslutas 

 
 
Vid pennan,       Justerat av 
 
 
 
 
Ardeshir Hanifi      Gunilla Svensson  
Sekreterare 



Styrelseprotokoll 110523 

www.flow.kth.se/protocols.html 5 (5) 

Bilaga 1 
       Stockholm 23/5 2011 
 
 
Reservation mot beslut att utse post-doktorer vid dagens FLOW 
styrelsesammanträde 23/5 2011 
 
Jag reserverar mig mot att utse två postdoktorer vid dagens FLOW styrelse- 
sammanträde enär det underlag som tillställts styrelsen inte är tillfyllest för att kunna 
göra en seriös bedömning av de sökande. Istället skulle jag vilja se att några av 
kandidaterna kallas för att hålla seminarium och därefter intervjuas för att på så sätt 
erhålla ett bättre underlag för beslut.. 
 
 
 
 
Henrik Alfredsson 
Styrelseledamot FLOW 
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Bilaga 2 
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Bilaga 3 
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